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Ordu Üniversitemizin rektörü ne yapıyor?

 Üniversitemizin gözde bir hastanesinin başhekimiyle uğraşıyor. (Eğitim – Araştırma Hastanesi)

Kazanılmış profesörlük hakkını teslim etmiyor.

Akademik kariyerin önünü kesiyor. Akademik bütün yükselmelerde böyle davranıyorsa vay
gelmiş üniversite çalışanlarına.

Bu konu siyasetçilerin bile dikkatini çekmiş. Milletvekilleri tarafından bir süre önce yerel basına
yansımış. Rektör eleştirilmişti.

İlimize hizmet eden kamu görevlilerinin başarılarına gölge düşürmek kimin haddine?
Mesleğinde uzmanlaşmış mevcut çalışanları nasıl ve nerede buluruz? Git gide azalan
uzmanların önü neden kesilmeye çalışılır?
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Rektörümüz; hangi ilim, bilim alanında yeniliklere yelken açıyor.

Hangi bilimsel çalışmaların önünü açıyor?

 Ordu ilimizin üniversitesinde hangi buluşa imza atıyor?

 İlimize atandığından bu güne hangi ilçede ve merkez kampüste hangi yeni fakültelerin
açılmasını sağlamış?

 Ne yapmış?

 Akademik başarılar sonucunda yükselmesi gereken hocaların unvanlarının onaylanmasını
engellemiş.

 Biliyoruz ki; rektörümüz Ali hoca dindar bir şahsiyet. Sanırım ilahiyatçı. Namazında, niyazında
bir kişilik. Hak yememesi gereken bir tavır ortaya koymalı. Kendisinde bu çalışma beklenir; değil
mi?

 Ancak icraatları hakkaniyet içermeyen tavırlarla dolu.

 Kendisi Ordu’ya tatil yapsın diye mi gönderildi?

Hak edenlerin hakkını gasp etsin diye mi atandı?

 Yeni kurulmuş üniversitemizi geliştirsin, büyütsün, fakültelerini çoğaltsın, hizmet çıtasını
yükseltsin, bilimsel çalışmaların önünü açsın diye gönderilmedi mi?
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 Mazallah; Ali hoca şahıslarla uğraşmaya başlamış!

 Akademik olarak tüm başarıları elde etmiş akademisyenlerin yükselmelerini ve unvanlarının
önünü kesmek için mi atanmış?

 Şunu duymuştuk ve bilmekteyiz... Ali hoca kurum içi bazı toplantılarda katılımcılara Kuranı
Kerime el bastırmakla gündeme gelmiş ve bu uygulamasının ne kadar yanlış ve tehlikeli olduğu
tartışılmıştı.

Kaldı ki; anayasasında; “laik, demokratik, sosyal hukuk devleti”nde böyle bir uygulama olabilir
mi?

 Yapma hocam... Başına iş alırsın. Makamlar gelip geçer, baki olan kaliteli bir geçmiş
bırakmaktır...

 Bir hakkı teslim etmek de insanlık görevi değil mi?

FATSALILAR JAPONYA’DA CAMİ YAPAR DA; 
BAŞKAN ETEM KİBAR AÇILIŞTA OLMAZ MI?

Fatsa Belediye Başkanı Etem Kibar ve AK Parti Fatsa İlçe Başkanı İsa Yüksel, merkezi
Japonya’da olan İslam Toplumu Milli Görüş (IGMG) Genel Başkanı Fatsalı hemşehrimiz Kemal
Ergün'ün davetlisi olarak Japonya'ya gittiler.

Yaklaşık 15 gündür Japonya’dalar.
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Başkan Kibar Japonya’da olduğu günlerde; “Yapımına Fatsalı ve Orduluların öncülük ettiği
"IGMG Tsushima Ayasofya Camii'nin" açılış töreni için Nagoya'dayız”
paylaşımında bulundu.

“Yaklaşık 2 bin Fatsalının yaşadığı Nagoya şehrinde memleket özlemi çeken
hemşehrilerimiz ile bir araya gelerek hasret gideriyoruz” ifadelerini kullandı.

Sayın Etem Kibar Japonya’da yaşayan hemşerilerimizle de hasbihal etmek amacıyla binlerce
kilometre uzaklıktaki memleketlere ziyaretlerde bulunuyor.

Cami Cumartesi günü kalabalık bir katılımla açıldı. Konsolosluk yetkilileri ve Fatsalı
vatandaşlarımız cami açılışına katılım gösterdiler. 

Japonlar Fatsa’yı sürekli merak ediyorlarmış. Bilhassa Fatsa’nın dünya haritasındaki yerini
merak ederek google üzerinden sürekli arama yaparlarmış. Açıkçası; Fatsa’yı devlet olarak
bilirlermiş.

Çünkü; Japon’lar ciddi bir Fatsalı nüfusla karşı karşıya kalmışlar. Dolayısıyla Fatsa bir “ülke”
mi diye her daim araştırma yapıyorlarmış. 

Fatsalılar yaşadıkları yerlere kültürlerini de götürüyorlar. Nasıl ki; Japonya’ya camii götürdükleri
gibi. Yaşadıkları memleketlerde ritüellerini icra etmeleri adına geleneksellerinde ve dini
değerlerinde ne varsa onu inşaa ediyorlar.

Fatsalılar Japonya’da bir cami yapar da; Fatsa Belediye Başkanı o açılışta olmaz mı?

Olmazsa eksik olurdu.      
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Etem Kibar bu davete kayıtsız kalsaydı, gözardı etseydi eksik olurdu.

Katılımı eleştirenlerde olmuştur, olacaktır da.                                                  

Muhalefet haklı olarak “masrafları kim karşıladı” diyor.      

Demokrasimizin güzelliği de burada zaten.                                                                 

Sorular sorulur, yanıtlar alınır, toplum aydınlatılır.

                                                                                       

*          *          *

HER YIL ÖZEL GÜNLERDE AYNI 
BEKLENTİLER DİLE GETİRİLİYOR

24 Kasım günleri “Öğretmenler Günü” olarak kutlanır.

Öğretmenlik mesleği saygın bir meslektir.

Çünkü gelecek nesillerin yetişmesinde mihenk taşlarıdır.
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Tabii ki bu önemli görevi yerine getiren öğretmenlerimizin sosyal hakları, yaşam kaliteleri ve
ücretleri önem taşır.

Bu kriterler her öğretmenler gününde tartışılır, eleştirilir, yaşam standartlarının iyileştirilmesi
istenir.

Geçen hafta sonu beklenmedik bir anda öğretmenler sınava tabi tutuldu.

Baş öğretmen, uzman öğretmen vs sınavına.

Bu sınav aslında ücret yükseltme sınavına dönüştü. Ciddi eleştirilere sebep oldu. Öğretmenlik
mesleğine uygun olmayan sonuçların olasılığından bahsedildi.

Çok tartışılacak.

Yarın 24 Kasım Öğretmenler günü kutlamaları yapılacak.

Geçen yıllarda yapıldığı gibi yarında aynı istekler ve beklentiler dile getirilecek.

Merak ederim; geçen yıllarda istenen düzenlemeler gelecek yıllara yansımaz mı?

Veya özel günlerde konuşulanlar aynı yerde mi kalır?

Hiç mi bir arpa boyu yol alınmaz?
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Gelecek kuşaklarımıza yön veren öğretmenlerimiz hep mi şikayetçi konumunda olacak?

Gerçi toplumun refah seviyesine bakıldığında öğretmenlerimizin yaşam standardı çıtası bir-iki
tık daha yüksek olduğunu da bilmekteyiz.

Oysa; varsa ki var... bu olumsuz tabloyu düzeltecek olan ülkeyi yönetenlerdir.

Hiç bir meslek grubunu diğerinden üstün görmek gibi bir düşünce olamaz. Toplumun tüm
kesimlerinin refah seviyesi dengeli yürütülmelidir.

Öğretmenlerin ücretlerinin tartışılmadığı, yaşam seviyelerinin konuşulmadığı Öğretmenler Günü
kutlayacakları yılları bekliyorum.

Bir öğretmen çocuğu olarak bütün öğretmenlerimize başarılı çalışmalar diliyorum...
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